
Innkalling til årsmøte 2025 i Nord-Troms fuglehundklubb 
Onsdag 12. mars 2025 kl. 18.00 
Sted: Reisa Montessorriskole 
 

Årsmøtesaker: 
1: 
Valg av møteleder 
Valg av sekretær 
Valg av to til å underskrive protokollen 
 
2: 
Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 
3: 
Årsberetning for 2024 
 
4:  
Regnskap 2024 
 
5:  
Fastsettelse av kontingent 
 
6: 
Valg 
 
7: 
Innmeldte saker til årsmøtet: 
 
Fra Ola Dyrstad: Forslag til endring av reglementet til klubbmesterskapet 
Fra styret: Forslag til oppdatert poengberegning for årets hund AK 
Fra styret: Forslag til endring i statutter for jegerkniven 
Fra styret: Forslag om å sende en delegat til Fuglehundtinget 2025 
 
8: Kåring av årets hunder og tildeling av Jegerkniven 
 
 
 

	



	
	

3. Årsberetning Nord-Troms Fuglehundklubb 2024 
Styret 
Det siste året har styret bestått av: 
Ståle Andersen, leder 
Robert Bjørklund, nestleder 
Ragnhild Bergset Elvestad, kasserer 
Linda Hauge Elveskog, sekretær 
Willy Wikbo, styremedlem 
Erling Martinsen, 1. Vara 
Pål Langseth, 2. Vara 
 
Klubben har hatt et aktivt år med arrangement av to jaktprøver, 
klubbsamling, fellestreninger, aversjonsdressur, klubbmesterskap og 
rypetakseringer. I tillegg har vi kjøpt inn klubbjakker som ble godt mottatt.  
Styret ønsker å rette en stor takk til alle som har bidratt til aktivitet i klubben 
det siste året..  
 
Styret har hatt flere styremøter i perioden. Alle møter har vært gjennomført 
på Teams. I tillegg tas ting fortløpende på styrets messenger-gruppe.  
Styret setter pris på alle innspill og saker som mottas fra klubbens 
medlemmer.  
 
En bekymring styret har er at det faller mye praktisk arbeid direkte på styret 
i forbindelse med jaktprøver og andre arrangementer. Dette er noe som må 
jobbes målrettet med for å fordele mer av aktiviteten, særlig rundt 
jaktprøver, på egne grupper eller utvalg. En slik ansvarsfordeling vil kunne 
bidra til at styret i større grad kan få rom for å jobbe mer med styresaker. 
Det vil være sunt for klubben å ikke «bruke opp» ressurser, men involvere og 
inkludere større deler av medlemsmassen. 
 
Informasjonsflyt 
Klubbens viktigste informasjonskanaler er Facebookgruppen og 
hjemmesiden. Facebookgruppa vår har i overkant av 800 medlemmer. 
Hjemmesiden lider veldig under gammelt og tungvint system, noe som gjør 
at den dessverre har vært nedprioritert som informasjonskanal. Det har 
vært gjort forsøk på å få fornyet både design og løsning, men dette viste seg 
å være kostbart og for kortvarig. Styret ønsker derfor å bygge en helt ny 



nettside for å ivareta både den løpende, og mer generelle, 
kommunikasjonen i klubben. 
 
Klubbaktiviteter 
 
Klubbsamling på Arnøya ble gjennomført 16.-18. februar. Samlingen ble 
veldig amputert på grunn av dårlig vær og det ble meldt mange forfall. 
Likevel deltok 5 medlemmer på en hyggelig helg med trening og sosialt 
samvær. 
 
Ståle Andersen 
Arrangør 
 
Prestasjoner i 2024 
Det har vært mange sterke prestasjoner av klubbens medlemmer i 2024. 
Styret ønsker spesielt å trekke fram disse: 
Ola Dyrstad, vinner av Arctic Cup med GS Gulluras Frøken Reisa 
Ola Dyrstad, sølv under NM lag høyfjell med GS Reisarypas ME Kaizer 
Ola Dyrstad, finaledeltakelse under Norsk Derby på Kongsvoll med GS 
Gulluras Frøken Reisa. Frøken Reisa ble også årets unghund i Norge, 
uansett rase. 
Marita Berg, vinner av NM lag (Breton) med B Reisavannet’s Tia-Maria, samt 
vinner av høyfjellspokalen under NM lag. 
 
Nord-Troms fuglehundklubb gratulerer så mye! Det er godt gjort av en liten 
klubb å hevde seg godt i store konkurranser. 
 
 
Arnøyprøven 2024 
Arnøyprøven ble gjennomført med godt resultat for både arrangør, 
deltakere og dommere. Prøven hadde bra med påmeldte hunder i 
kvalitetspartiene med bortimot fulle parti. I VK var det mer utfordrende med 
totalt 30 hunder til start. Dette antallet var akkurat tilstrekkelig til at prøven 
var kvalifisert for CACIT, som for øvrig ikke ble delt ut. 
Totalt var det 146 startende over to dager og det ble delt ut 40 premier. 
Økonomisk gikk prøven veldig godt med et resultat på i overkant av kr. 
53000,-. 
 
Robert Bjørklund 
Prøveleder 



 
Reisaprøven 2024  
Årets Reisaprøve ble arrangert 19.- 20. oktober 2024.  
Høsten 2024 var preget av tørt, fint og varmt høstvær, med påfølgende 
snøfall som tinte bort rett før prøven. Dette gjorde det krevende for 
prøvekomiteen å lande på hvilke terreng man skulle bruke til prøven. I 
tillegg til terrengene i Reisadalen, hadde man avtale om bruk av både Kågen 
og Lauksletta, men siden man i tiden før prøven ikke hadde observert fugl 
ved kysten, valgte komiteen å bruke terrengene i Reisadalen og Kildalen.  
Lørdag stilte 28 hunder til start, fordelt på tre partier. 11 UK-hunder og 17 
AK-hunder. Ett parti til Kildalen, ett til Svartfoss og ett til Puntadalen. Partiet 
i Kildalen hadde kun én situasjon med fugl og ingen premierte, mens 
partiene i Reisadalen hadde hatt mer hell. I Puntadalen ble det til slutt 
utdelt to 1. AK og to 2. AK. I Svartfoss hadde flere hunder sjans på fugl, og til 
slutt ble det delt ut én 1. AK og én 2. AK. Ingen premierte i UK lørdag.  
Søndag stilte 21 hunder, 7 UK- og 14 AK-hunder, fordelt på to partier. I 
Svartfoss hadde flere hunder sjans på fugl, men kun én AK-hund ble 
premiert med 2. AK. I Puntadalen ble det kun premieringer i UK; én 1. UK og 
én 3. UK.  
Prøvens beste UK- hund ble Lundefjellet's DZ Bonnie med E/F Lillian 
Remmen. Beste AK-hund ble Sarafjellet's Reborn-And Ready med e. 
Kristine Thybo Hansen og f. Robert Bjørklund. 
 
Ragnhild Bergset Elvestad 
Prøveleder 
 
Dressur- og utstillingstrening 2025 
Magnhild, Wenche og Lillian arrangerte utstilling og dressurtrening en gang i 
uka fra starten av mai til midten av juni. 
Vi kjørte første halv delen av øktene med utstillingstrening og tok 
dressurtreningen til slutt. Det var en bra deltakelse på treningene i mai. 
Mange fikk fin øvelse og veiledning, før de stilte på utstillinger. Flere fra 
klubben oppnådde flotte premier.  
I juni ble deltakelsen på treningene mye lavere og vi avsluttet treningene i 
midten av juni. 
 
Lillian Remmen 
 
Rypetakseringer 
 



Arnøya 
Rypetellinga ble gjennomført over 3 dager i Årviksand og Langfjorden. 
Startet i Årviksand på fredags ettermiddag, fortsatte i Årvik lørdagen og en 
side i Langfjorden. Søndag tok vi det som gjensto i Langfjorden. 
Fredag deltok 7 førere med 7 hunder, lørdag og søndag var det 4 førere og 3 
hunder. 
Denne tellingen ble gjennomført med felles overnatting og middag i 
Årviksand. 
Tellingen ble gjennomført i et varierende vær og en del ryper ble registret. 
 
Linda Hauge Elveskog 
Takseringsleder Arnøya 
 
Kågen 
Taksering ble gjennomført 29. august etter at det opprinnelige tidspunktet 
ble utsatt på grunn av dårlig vær. Det ble gjennomført linjer i Maursund og 
«treningsterrenget». Totalt deltok 5 hunder og førere. 
Dette fungerte greit og aktuelt terreng ble gjennomgått. 
 
Christian Lembricht 
Takseringsleder Kågen 
 
Reisavann 
  
Årlig gjennomfører Nord-Troms Fuglehundklubb rypetaksering for Statskog 
på Reisavann. Hensikten er å finne ut rypetettheten slik at Statskog kan 
forvalte jakta på en bærekraftig måte. 
Rypetaksering på Reisavann ble gjennom 9. - 11. august 2024. Vi var 12 
hundeførere og 13 hunder. 
Hytta til Ymber på Reisavann ble brukt som base hvor ca. halvparten lå ute i 
telt. All matservering inne på hytta. 
Totalt ble det taksert 41 km linjer. Som jaktsesongen viste, så ble det et ok 
jaktår, selv om det var en liten tilbakegang fra året før. 
Takseringen er krevende da man må ha terrenggående kjøretøy for å 
komme seg inn i terrenget. I tillegg ligger halvparten av takseringslinjene på 
andre siden av Reisavann slik at man er avhengig av 
båt (låner av Ymber) for å komme seg inn i terrenget. 
 
Stor takk til alle deltagerne slik at oppdraget lot seg gjennomføre. 
 



Erling Martinsen 
Takseringsleder Reisavann 
 
 
 
Skibotndalen 
  
Takseringsrutene ble gått over på fire dager. Alle linjer ble taksert. 
Vi har til tider lite hunder tilgjengelig for å gjøre jobben, noe som 
gjør at kvaliteten takseringen ikke blir god nok. Tre av linjene er sendt inn til 
Statskog for justering.  
   
Willy Wikbo 
Takseringsleder Skibotndalen 
 
Punta 
Takseringen i Punta ble gjennomført 15. aug.  
Det var 4 førere med 7 hunder som deltok. Takseringen ble gjennomført i 
nydelig vær. 
 
Linda Hauge Elveskog 
Takseringsleder Punta 
 
 
Rapport fra aversjonsdressur i Nord-Troms Fuglehundklubb 2024 
  
Aversjonsdressuren er i år som tidligere år et samarbeid mellom NTFK og 
Nordreisa JFF. I 2024 har vi hatt 36 ulike hunder til aversjon. Det er blitt 
utstedt 17 nye bevis, og 10 fornyede bevis.  
Det har vært totalt 21 stående fuglehunder til aversjon. De resterende 15 er 
ulike hunderaser, og det er gledelig å se at det er mange andre raser og 
blandingshunder som møter.  
Vi har hatt et godt samarbeid med sauebonden. Han legger godt til rette for 
oss slik at det er mulig å gjennomføre dressuren.  
 
Inger-Lill og Ottar  
 

4. Regnskap 2024 
Nøkkeltall: 
Resultat: Kr. 90.157, - 



Saldo bank pr. 31. des. 2024: 178.217,- 
 
Regnskapet er godkjent av revisor. 
Fullstendig regnskap gjøres tilgjengelig på årsmøtet. 
 
Styret vurderer klubbens økonomi som relativt god og med midler på bok 
kan klubben opprettholde et godt tilbud til klubbens medlemmer. Samtidig 
ønsker vi å drifte klubben på en ansvarlig måte slik at fremtidige svingninger 
ikke får umiddelbare konsekvenser for klubben. 
 

5. Fastsettelse av kontingent 
Kontingenten er slik: 
Klubbmedlem: Kr. 300,- 
Juniormedlem: Kr. 100,- 
Æresmedlem: Kr. 0,- 
 
Styret foreslår å holde medlemskontingenten uendret. 
Styret vil minne medlemmer om at familiemedlemsskapet på årsmøtet i 
2024 ble tatt bort og at alle må passe på å betale medlemskontingenten for 
seg selv. 
 

6. Valg 
Valgkomiteen består av Ottar Remmen og Sigleif Pedersen som vil 
presentere valgkomitéens innstilling til årsmøtet. 
 
På valg i år er: 
Ståle Andersen, leder 
Ragnhild Bergset Elvestad, kasserer 
Willy Wikbo, styremedlem 
Erling Martinsen, 1. vara 
 

7. Innmeldte saker til årsmøtet 
Fra Ola Dyrstad: Forslag til endring av reglementet til 
klubbmesterskapet 
 
Dagens regelverk sier at det kan plasseres inntil 3 hunder i AK og UK.  
 



I alle konkurranseklasser, enten det er for voksne eller unghunder, kan det 
plasseres inntil 6 hunder. Etter min mening bør dette også kunne gjøres i 
klubbmesterskapet. 
 
Siste setning i pkt.1 i kriterier for hunder som stiller i AK og UK endres til: 
Det kan plasseres inntil 6 hunder i AK.  
Det kan plasseres inntil 6 hunder i UK. 
 
Styrets vurdering: 
Under årsmøtet i 2023 ble regler for klubbmesterskap (KM) revidert, det 
samme gjelder poengberegning for årets hunder. Styret mener vi nå har et 
godt system for å kåre årets hunder i alle disipliner, men er alltid åpen for å 
gjøre forbedringer og tilpasninger for å tilpasse kartet med terrenget.  
Ved en endring av antallet hunder som kan plasseres på KM, må man også 
gjøre vurderinger rundt poengberegningssystemet for årets hunder. I dag 
plasseres det inntil tre hunder i KM hvor alle gir tellende poeng for årets 
hund. Dersom det skal plasseres inntil seks hunder må det også gjøres 
vurderinger, og nivellering av poengsystemet, og hvor mange poeng de 
forskjellige plasseringene skal gi. Dersom seks hunder kan plasseres kan 
man havne i en situasjon hvor hunden som blir klubbmester må få 6 poeng 
for å gi plass til de fem neste på lista. En seier i KM vil da være rangert like 
høyt som en 1. UK eller 1. AK. Dette mener styret vil være noe uheldig da 
kravene på KM ikke er like strenge.  
Man kan også se for seg at seks hunder kan plasseres, men at ikke alle 
plasseringer gir tellende poeng i kåringen av årets hund.  
En tredje mulighet er at alle seks plasseringer gir poeng og at resten av 
poengberegningssystemet må revideres for å vekte de forskjellige 
konkurranser forholdsmessig mot hverandre. Dette vil være en litt større 
operasjon. 
 
Styrets innstilling: 
Det kan plasseres inntil seks hunder i klubbmesterskapet, men bare de tre 
øverste gis tellende poeng slik det fremgår av dagens 
poengberegningssystem. 
 
Fra styret: Forslag til oppdatert poengberegning for årets hund AK 
Da poengberegningssystemet ble oppdatert i 2023, har ikke poeng for 
fullkombinert blitt tatt med. Dette ønsker vi å få inn i systemet med virkning 
fra 2025. Styret mener at premie i fullkombinert bør telle noe høyere enn 
vanlig AK-premiering hvor 1. AK gir 6 poeng, 2. AK gir 3 poeng og 3. AK gir 1 
poeng. 



 
Styrets forslag til poeng for premie i fullkombinert: 

1. AK: 8 poeng 
2. AK: 5 poeng 
3. AK: 3 poeng 

 
Fra styret: Forslag til endring i statutter for jegerkniven 
Jegerknivens statutter har ikke vært endret siden innstiftingen i 1986. Det 
har vært gjort endringer i måten hedersbevisningen deles ut på, og styret 
mener statuttene bør oppdateres for å stemme med sedvanen i dag.  
 
I statuttenes punkt 2 står det: 
«Kandidat for ”Jegerkniven” kan foreslås av ethvert medlem av foreningen, 
og utnevnelsen er styrets ansvar.» 
 
Det har de senere år blitt sedvanlig at jegerknivens to siste innehavere har 
hatt ansvar for å utnevne årets mottaker. Dette mener styret er en god måte 
å gjøre det på, og vi ønsker derfor å endre punkt 2 i statuttene til: 
«Kandidat for Jegerkniven kan foreslås av ethvert medlem av foreningen, og 
utnevnelsen gjøres av jegerknivens to foregående innehavere.» 
 
Fra styret: Forslag om å sende en delegat til Fuglehundtinget 2025 
Fuglehundtinget avholdes 13.-15. juni i 2025. De siste år har klubben sendt 
stemmefullmakt med andre klubber, men vi ønsker nå å sende en delegat 
fra klubben til tinget. Vi mener det er viktig å være til stede på det viktigste 
møtet i vår interesseorganisasjon. 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet gir styret fullmakt til å sende en delegat fra 
klubben til Fuglehundtinget 2025.   
 
8. Kåring av årets hunder og tildeling av Jegerkniven 
 
 


